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Sent: Tue 7/13/2021 12:24:28 PM

Subject: RE: Aanpak Corona Wob-verzoeken in het licht van gerechtelijkeuitspraken 1012706

Received: Tue 7/13/2021 12:24:30 PM

Vanochtend is hier overleg over gevoerd en daaruit bleek dat er nog een aantal zaken uitgezocht moeten worden voordat we

een stevig standpunt kunnen imnemen.

Tk stel voor dat we ons houden aan de afspraken uit dat overleg.

Hartelijke groet,

Datum:

os
jul. 2021 1:31 PM

sn

RE IE ENED CEN ci ERE ERED EREDcsoIEEE ED OED
<I ed) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Aanpak Corona Wob-verzoeken in het licht van gerechtelijke uitspraken 1012706

Besten,

Mijn afdronk bij de opmerkingen van de minister is dat de brief moet worden omgegooid qua volgorde en de toonzetting
aangepast. Daarnaast in de brief en aanjournalisten niet blootgeven hoe we nu verder gaan.

Utit wat Hugo opschrijft leid ik af dat hij wil dat we de rechterlijke uitspraken nu gaan uitvoeren, dus met voorrang

oppakken.
Wat mij betreft wordt het dan een tweesporenbeleid: daarnaast zodra er gelegenheid is volgens de oude werkwijze doorgaan.
Mochten er vele extra beroepen komen die we met voorrang moeten behandelen, dan komt de oude werkwijze op de tocht te

staan, maar zo ver zijn we nu nog niet. Hopelijk hebben we tegen die tijd alweer extra juristen. Voor de middelllange

termijn is de oude werkwijze wellicht niet meer te handhaven, maar dat kan nu nog niet gezegd worden, zonder

doorrekening van enkele feitelijke gegevens over de behandelduur.

Zullen we het zo gaan doen?

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry.com)

van: IIEEEDN.  (EESEDND) -IEERETNN  ninvws o>
Datum: dinsdag 13 jul. 2021 1:12 PM


